
 
 

LAEVA    VALLAVOLIKOGU 

ISTUNGI PROTOKOLL                                                                                                                              
 
Laeva                                            31. 01. 2012  nr 26 

 

Algus kell 15.30, lõpp kell 17.30 
Juhatas Elviire Villa 

Protokollis Juta Mäesepp 
Osa võtsid volikogu liikmed: Jüri Koster, Karmen Kukk,  Arvo Pennonen,  Kaido Põdersoo, Endel 

Sõster, Elviire Villa.   

Hilinesid: Külli Suvi, osales alates 15.40-st,  Ivar Ordning, osales 15.40-st. 
Puudus: Priit Raidvee 

 
Osalesid: vallavanem Maris Aleksašin, finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere, sotsiaal- ja 

noorsootööjuht Maire Jõgi, maa- ja keskkonnaspetsialist Kadri Lepasaar, abivallavanem Kaimo 

Puniste, vallasekretär Helen Mägi. 

 
Päevakorra projekt: 
1. Vallavanema informatsioon vallavalitsuse poolt ettevõetust. 

2. Ruumiandmete seaduses sätestatud ülesannete delegeerimine 

3. Riigimaale hoonestusõiguse seadmine 
4. Revisjonikomisjoni 2012. aasta tööplaani kinnitamine 

5. Laeva Vallavolikogu 25.01.2011 määruse nr 36 „Laeva Vallavalitsuse teenistujate  
ametipalkade kinnitamine“ muutmine 

6. Huvikoolide kaasfinantseerimise kord       

7. Huvitegevuse kulude hüvitamise kord       

8.  Informatsioon Laeva valla 2011. a  eelarve  täitmisest 

9. Laeva valla 2012. a eelarve  vastuvõtmine (I lugemine) 
 

Päevakorra kinnitamise poolt olid kõik  6 volikogu liiget.  

 

 

1. Vallavanema informatsioon vallavalitsuse poolt ettevõetust. 
Kuulati vallavanem Maris Aleksašini informatsiooni, kes andis teada, et  7 omavalitsust on 

avaldanud soovi teha koos korraldatud jäätmevedu, kuid selle eest tuleb ka tasuda, kui palju seda 

ei oska praegu öelda. Praegused hinnad näitavad, et inimesele peaks tulema korraldatud 
jäätmevedu soodsam. 

Istungi juhataja ütles, et kuigi praegu on 2012 eelarve menetlemisel ei saa volikogu otsust vastu 
võtta, sest me ei tea mis summadega on tegemist ja pealegi jääb infot väheseks otsustuse 

tegemiseks. Vallavalitsusel peaks olema selge, kui suur on summa ja kust tuleb selleks eelarves 

kate?  
Finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere selgitas, et eelarves on 280 € jäätmekäitluse all, seda  

mõeldigi  just selle rakendamiseks. 
Istungi juhataja küsis, kui palju on siis arvestatud suure kabariidiliste- ja ohtlike jäätme veoks? 

Need tuleb ju ka vallal teha, palju selleks raha on? 
Tema seisukoht oli, et vallavalitsusel on vaja teha enne selgeks, palju selleks täpselt raha kulub, 

kas rahvale tuleb see odavam ja kui palju? Kas olemasolevad konteinerid sobivad või tulevad need 



 

teistega asendada? Seda kõike on vaja  rahvale ajalehes selgitada,  volikogu ei saa seda kohe 

praegu siin nii otsustada, infot on vähe.  
Sama meelt olid ka teised volikogu liikmed.  

Arvo Pennonen pakkus välja, et võiks uurida Põltsamaa, Pajusi, Puurmani ühishanke võimalust, 
küsida, kas Veolia AS võtaks Laeva piirkonna juurde ja pakuks välja oma hinnakirjad. 

 

Vallavanem teavitas, et Vabariigi aastapäevaks  kahjuks valla  aukodaniku kandidaate ei esitatud, 
aga vallavalitsus tegi ettepaneku tunnustada järgmisi isikuid ja organisatsioone: 

Laeva Kultuuriseltsi korvpalliplatsi renoveerimise eest- A.Pennonen taandas ettepaneku 
kultuuriseltsi nimel, kuna töö on veel pooleli. 

Endel Sõsterit Sinikülas spordiplatsi rajamise eest- E. Sõster taandas ettepaneku- kuna töö on veel 

pooleli. 
Karmen Kukk`e noortega tegelemise eest. 

Lii Uibonurm ja Linda Roosve – väikeettevõtlusega tegelemise eest.  
Volikogu liikmed kiitsid vallavalitsuse ettepaneku tunnustamitse kohta heaks.  

 

2. Ruumiandmete seaduses sätestatud ülesannete delegeerimine 
Kuulati maa- ja keskkonnaspetsialist Kadri Lepasaare selgitusi eelnõu kohta. 

E.Villa - Esitatud eelnõu puhul jäävad praegu välja mitmed paragrahvid, mis seaduses on kohaliku 
omavalitsuse pädevuses. Kelle pädevusse need jäävad?  

Istungi juhataja tegi ettepaneku katkestada eelnõu lugemine ja suunata see tagasi vallavalitsusele. 

Ettepaneku poolt olid kõik volikogu liikmed. 
 

3. Riigimaale hoonestusõiguse seadmine 
Kuulati maa- ja keskkonnaspetsialist Kadri Lepasaare selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 8 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vstu otsus nr  97 “Riigimaale hoonestusõiguse seadmine” 
 

4. Revisjonikomisjoni 2012. aasta tööplaani kinnitamine 
Kuulati revisjonikomisjoni esimees Elviire Villa selgitust eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 8 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr  98 “Revisjonikomisjoni 2012. aasta tööplaani kinnitamine” 

 

5. Laeva Vallavolikogu 25.01.2011 määruse nr 36 „Laeva Vallavalitsuse teenistujate  
ametipalkade kinnitamine“ muutmine 
Kuulati vallavanem Maris Aleksašini selgitust eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud määruse eelnõu vastuvõtmise poolt määrusena  oli 6 volikogu liiget, 2 volikogu 
liiget olid erapooletud. 

OTSUSTATI: Võtta vastu määrus nr 56 “Laeva Vallavolikogu 25.01.2011 määruse nr 36 „Laeva 
Vallavalitsuse teenistujate ametipalkade kinnitamine“ muutmine 
 

6. Huvikoolide kaasfinantseerimise kord       

Kuulati vallavanem Maris Aleksašini selgitust eelnõu kohta. 
Istungi juhataja pani hääletusele eelarve-, majandus- ja keskkonnakomisjoni ettepaneku, sõnastada 

§ 4 lg 2 järgmiselt: 

(2) huvikooli kaasfinantseerimise kohta väljastatakse taotlejale garantiikiri 2 korda aastas 
(eelarveaasta alguses ja õppeaasta alguses). 

Nimetatud ettepaneku poolt olid kõik volikogu liikmed. 
 



 

Volikogu liige Karmen Kukk küsis,  miks ei ole korda sisse viidud, et haridus-, kultuuri-ja 

noorsookomisjoni ning sotsiaalkomisjoni ettepanekut, et lisada lasteaiaealised lapsed ja kutsekooli 
õpilased?  

Istungi juhataja vastas, et kui tekib vajadus lasteaiaealise lapse ja kutsekooli õpilase õppimiseks 
huvikoolis, siis vaadatakse kord üle ja tehakse korras muudatus. 

Istungi juhataja pani hääletusele, kes on selle poolt, et määruse eelnõu “Huvikoolide 

kaasfinantseerimise kord”  koos parandusettepanekuga vastu võtta määrusena.  
Poolt oli 6 volikogu liiget, vastu- 1 ja erapooletu oli 1 volikogu liige. 

OTSUSTATI: Võtta vastu määrus nr 57 “Huvikoolide kaasfinantseerimise kord.” 
 

7. Huvitegevuse kulude hüvitamise kord       

Kuulati vallavanem Maris Aleksašini selgitust eelnõu kohta. 
Volikogu liige Karmen Kukk küsis,  miks ei ole korda sisse viidud, et haridus-, kultuuri-ja 

noorsookomisjoni ning sotsiaalkomisjoni ettepanekut, et lisada lasteaiaealised lapsed ja kutsekooli 
õpilased?  

Vallavanem Maris Aleksašin selgitas, et nimetatud ettepanekut valitsus ei pooldanud. 

Istungi juhataja pani probleemi lahendamiseks hääletusele haridus-, kultuuri-ja noorsookomisjoni 
ning sotsiaalkomisjoni ettepaneku.  

Kes on selle poolt, et lülitada korda sisse lasteaia laps ja kutsekooli õpilane? 
Poolt- 4,  vastu- 3, erapooletu – 1  

Lähtudes hääletustulemustest tuleb eelnõus sõnastada § 2 lg 1 ümber ja see sõnastada järgmiselt: 

(1) Huvitegevuse kulude hüvitamist on õigus taotleda kõigil lasteaiaealiste laste lapsevanematel ja 
nendel lastevanematel kelle 6-19 aastane laps õpib põhikooli, gümnaasiumi või kutsekooli 

päevases õppevormis ja kelle elukohaks rahvastikuregistri andmebaasi andmetel on Laeva vald.  
Istungi juhataja pani hääletusele, kes on selle poolt, et määruse eelnõu “Huvitegevuse kulude 

hüvitamise kord” koos parandusettepanekuga vastu võtta määrusena.  

Poolt 5, vastu ei olnud, erapooletud olid  3 volikogu liiget. 
OTSUSTATI: Võtta vastu määrus nr 58 “Huvitegevuse kulude hüvitamise kord.“  
 

8.  Informatsioon Laeva valla 2011. a  eelarve  täitmisest 
Kuulati finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere informatsiooni Laeva valla 2011. a eelarve 
täitmisest. 

Informatsioon võeti teadmiseks. 

 

9. Laeva valla 2012. a eelarve  vastuvõtmine (I lugemine) 
Kuulati finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere selgitusi eelarve kohta.  
Toimus arutelu.  

 
OTSUSTATI: Katkestada Laeva valla 2012. a. eelarve I lugemine ja jätkata seda järgmisel 

volikogu istungil 

Otsuse poolt oli 8 volikogu liiget. 
 

 
Lepiti kokku, et järgmine volikogu istung toimub teisipäeval,  28. veebruaril  algusega kell 15.30. 

 

 
 

Elviire Villa 
Vallavolikogu esimees 

  


